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Verslag openbare vergadering Dorpsraad Renesse.  
Datum en tijd: 09-04-2024 19:30 
Locatie: Dorpshuis Renesse 
  
1.Opening 
Martin opent de vergadering en verwelkomt alle (circa 86) aanwezigen. 
Een speciaal welkom voor alle vertegenwoordigers van de gemeente Schouwen-Duiveland 
waaronder wethouder Hanno Canters. 
De OVR maakt zijn belofte waar, iedere ingeleverde kerstboom voor de 
kerstboomverbranding in Renesse leverde € 5,- op voor stichting Zonnestraal, die 
bloemenranden inzaait rond akkers ter bevordering van de biodiversiteit. Alle aanwezigen 
van de avond ontvangen een gratis Bloem Pluk Bon t.w.v. €15,-. Het eerste exemplaar werd 
door Jolanda Oudesluijs (OVR) uitgereikt aan Nicoline Mayer die zich met het Hoogstam 
Fruitbomen project enorm inzet voor de Biodiversiteit in Renesse. 
 
2. Update Masterplan, Ricardo de Winter, project manager Gem. Schouwen-Duiveland. 
Herinrichting VKH 2de fase en verkeersmaatregelen: 
Ricardo heeft ons bijgepraat over de uitgevoerde werkzaamheden en de werkzaamheden 
die nog een finishing touch behoeven. Zo wordt er bij de Vroonweg ter hoogte van Maison 
Bellefleur nog een schapenhekje geplaatst om het overkruisen van het aangelegde dijkje 
tegen te gaan. Ook moet een stukje asfalt opnieuw worden gelegd ter hoogte van Camping 
Schouwen omdat de weersomstandigheden tijdens de aanleg niet goed waren. 
Reeds uitgevoerd: 
-Extra bebording fietsparkeerplaatsen, kort parkeren Primera en inzet verkeersregelaars op 
extra drukke dagen. 
-Uit de verkeersstudie van 2023 kwamen een aantal verkeersmaatregelen voort zoals het 
invoering vergunninghouders aan de Oude Moolweg. Deze nieuwe regel zal in 2025 
ingevoerd worden. 
-Er is een aanpassing ter bevordering van de verkeersveiligheid voor fietsers op de Oude 
Stoofweg gemaakt. 
-Het duidelijker maken van de kruising Jan van Renesseweg en de Oude moolweg.  
-Het duidelijker maken van de kruising Jan van Renesseweg en de Zeeanemoonweg, wat 
ondanks de aanpassingen een slecht overzichtelijke kruising blijft. 
-De hoek van Bomont, hier hebben ze de wegbestrating aangepast. Dit i.v.m. de jaarrond 
afsluiting van het centrum voor voertuigen.  
-De P+R is op de schop genomen, er is wegverharding met behoud van groene uitstraling 
gerealiseerd. Belijning aangebracht om efficiënter de parkeerplaatsen te benutten. Ook is 
het parkeercomfort er door de verharding op vooruitgegaan. In de eerste fase is de helft van 
het terrein verhard en graag wil de gemeente gelijk doorpakken met de andere helft met 
dezelfde aannemer, Lindeloof. Ook komt er wellicht een uitbreiding van het huidige P+R 
richting de stoofweg. Dit zal, wanneer mogelijk de 2de helft van 2025 pas gerealiseerd 
kunnen worden. 
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-De kruising tussen de Lagezoom en Roelandsweg wordt komende winter verbeterd. Deze 
moet ervoor zorgen dat het verkeer de juiste kant op gestuurd wordt en er een 
overzichtelijke oversteekplaats komt. 
-Herinrichting Laone, het plangebied loopt van de Mauritsweg tot net na het pleintje bij 
Zeerust. 25 April is er een informatieavond in het Dorpshuis.  
 
Herontwikkeling manege Grol 
Presentatie te bekijken via https://www.masterplanrenesse.nl/nieuws/presentatie-
voortgang-masterplan-renesse 
Er is een gemeentelijk startdocument gereed waarin de randvoorwaarden (eisen) en de 
wensen staan. 
Nu moet er overgegaan worden tot een intentieovereenkomst tussen gemeente en de 
projectontwikkelaar. 
Het programma in hoofdlijnen bevat: minimaal 80 woningen waarvan een deel sociale 
huurwoningen een deel betaalbare woningen volgens de NGH-grens, een Jumbo Supermarkt 
met max. 2000m2 (+parkeren) en kleinschalige detailhandel max. 250m2.  
Woningbouw Laone 16, sociale huurwoningen.   
Er lijkt wellicht toch schot in de bouwplannen te komen aan de Laone. Er is hier wel een 
stikstofprobleem maar doordat de stikstof depositie heel kort is. Wanneer dit aangetoond 
kan worden mag er misschien toch gebouwd gaan worden. 15 mei wordt dit getest. Dus het 
geheel is afhankelijk van het ecologische verhaal. 
Plannen Renesse West 
-Nieuwbouw Fletcher: geen beroep ingesteld, sloopwerkzaamheden gepland Q1 2025 
-Herontwikkeling en uitbreiding van de Oase: beroep ingesteld door twee partijen. Stukken 
ingediend bij de Raad van State. Datum zitting onbekend. Uitspraak volgt vaak na ongeveer 
12 weken. 
-Noordzee Residence (Bona Fide/Karavaan): beroep ingesteld door drie partijen. Stukken 
ingediend bij de Raad van State. Datum zitting onbekend. Uitspraak volgt vaak na ongveer 12 
weken. 
Pumptrack, locatiestudie.  
Voorkeurslocatie nabij de Duinzoom. Overleg met de provincie, provincie is akkoord. Nu 
moet er nog overleg plaatsvinden met ondernemers aan de Duinzoom. Aandachtspunt is 
bereikbaarheid. 
Speelkooi, locatie Transferium, naast fietsverhuur. Gemeente moet nog budget toekennen. 
Begin 2025 realisatie. 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.masterplanrenesse.nl/nieuws/presentatie-voortgang-masterplan-renesse
https://www.masterplanrenesse.nl/nieuws/presentatie-voortgang-masterplan-renesse
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Vragen/ opmerkingen uit de zaal: 
Vraag: Kruising Lagezoom/Roelandsweg wordt aangepast maar word daarbij ook rekeningen 
gehouden met de voetgangers? Komt er een speciaal voetpad? 
Antwoord: Rene Korstanje; Nee er komt geen apart voetpad. Daarvoor is geen ruimte. Maar 
er wordt meer verharde ruimte gefaciliteerd.    
 
Vraag: I.v.m. herinrichting Manege Grol, Inschatting van het tijdsbestek waarin de paarden 
zouden moeten vertrekken?  
Antwoord: De locatie is eigendom van de Projectontwikkelaar, deze heeft een huurcontract 
met de uitbater van de Manege. De Manegehouder is verantwoordelijk het tijdsbestek 
wanneer hij eruit moet. Dus daarvoor moet er contact opgenomen worden met de 
managehouder. 
 
Vraag: Ook al zijn er wat aanpassingen aan de bestrating gedaan, de kruising van de Jan van 
Renesseweg en Zeeanemoonweg is levensgevaarlijk. Hier word je met regelmaat bijna van je 
fiets afgereden. Dit gaat een keer fout! Is er een Mogelijkheid tot plaatsen spiegel en of een 
bord; gevaarlijke kruising?  
Antwoord: Nee, spiegels plaatsen doen we door verschillende redenen niet meer. Bord 
gevaarlijke kruising is misschien een mogelijkheid. Ricardo neemt dit idee mee. 
 
Vraag: Op de planning Renesse West staat dat Fletcher begin 2025 gesloopt gaat worden. 
Wij horen verhalen dat hier mensen in gehuisvest gaan worden? 
Antwoord: Wethouder Hanno Canters; In Haamstede is er inderdaad een overeenkomst 
voor 10 kamers. Kleine groepjes tussen de 20 en 40 personen statushouders kan het COA 
ook voor Renesse aanvragen. We hebben aangeven dat Renesse hier geen goede locatie 
voor is. Aan statushouders kunnen wij niets aan doen. Als het om asielzoekers gaat dan 
moet dit eerst door de Raad beslist worden. 
 
Vraag: Voor de herontwikkeling van Manege Grol staat er een minimum van 80 woningen, is 
er ook een maximum?  
Antwoord: Ja, ongeveer 120 stuks.  
Vraag: Hoeveel betaalbare woningen zouden er dan geplaatst worden?  
Antwoord: Enkele tientallen. 
 
Vraag: Waarom moet die Pumptrack op die locatie?  
Antwoord: Door de grootte van de track moet er gekeken worden naar een ruim genoeg 
perceel wat ook in eigendom is van de gemeente. 
Vraag: Wat is een pumptrack eigenlijk?  
Antwoord: Kirsten; Een pumptrack is een aaneengesloten circuit van een speciaal soort 
asfalt met bulten en kombochten die elkaar ritmisch opvolgen. Je kunt het zien als een 
kruising tussen een BMX-baan en een skatepark. Daardoor is het geschikt voor crossfietsen, 
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BMX, mountainbikes, stuntstepjes, loopfietsen, inline-skates, rolschaatsen, longboards, 
surfskates, skateboards en rolstoelen. Dus eigenlijk voor alle fiets, wiel en skatesporten.  
Een pumptrack is zeer onderhoudsvriendelijk, de baan zelf is onderhoudsvrij. 
 
Vraag: Bij de Korte Reke ter hoogte van het Chinees restaurant parkeert iedereen op straat 
omdat er maar twee plekken zijn. Hierdoor moeten voetgangers over de straat en ontstaan 
er gevaarlijke situaties.  
Antwoord: Handhaving moet hier controleren en mensen moeten zich aan de parkeer regels 
houden. 
 
Vraag: In steden worden fietsers naar Parkeerplaatsen gedirigeerd waarom kan dat hier niet.  
Antwoord: Ricardo de Winter; hier wordt aan gewerkt, fietsers zijn moeilijk te sturen. 
 
 3. Digitale oplichting en fraude, Arjan Verheul; wijkagent Schouwen-Duiveland 
Arjan stelt zich voor als de nieuwe opvolger van Douwe de Vries. Digitale oplichting komt 
vaker voor dan men durft toe te geven. In Zeeland alleen al waren in het jaar 2023 meer dan 
200 aangiftes van digitale oplichting. De oudere generatie leeftijd tussen de 57 en 72 jaar zijn 
het vaakst slachtoffer. Door zijn presentatie wordt duidelijk gemaakt wat de signalen zijn en 
men alert moet zijn op; 
-Spoofing (telefoon nummer kapen) 
-Phising (link of bijlage, spyware verstopt in een email)  
-Smishing (via telefoon text berichtjes, sms of whatsapp), meestal neemt de oplichter de 
identiteit aan van bijvoorbeeld een bank.  
-Telefoontjes waarin je vaak “Ja” moet herhalen of je naam moet inspreken omdat ze dit 
kunnen knippen en plakken en zo jou een nep contract hebben laten bevestigen. 
-Betaal nooit iets voordat je zelf contact hebt opgenomen met de bank, het bedrijf of het 
familielid.  
-Wees voorzichtig met het delen van persoonlijke informatie op sociale media kanalen. 
Mocht het toch mis gaan of mocht je een verdacht bericht ontvangen? Meld dit dan altijd bij 
de bank of bedrijf in kwestie. Ben je slachtoffer van digitale oplichting? Doe dan altijd 
aangifte. Dit kost wat tijd maar is heel belangrijk voor de politie. 
- Pas ook op voor QR-codes die je moet scannen. Hier kunnen inderdaad betaal links achter 
zitten. Deze moet je dan zelf nog wel voldoen. Maar let ook hierbij goed op. 
 
Vragen/ opmerkingen uit de zaal: 
Vraag: Er schijnt ook weer een nieuwe vorm van digitale oplichting te zijn.  Met 
gezichtsherkenning en vingerafdrukken scannen.  
Antwoord: Arjan bevestigd dat er iedere keer nieuwe manieren gevonden worden om 
mensen op te lichten en dat dit helaas niet het laatste zal zijn wat de criminelen verzinnen. 
* Tip uit de zaal; Iemand had voordelig hele mooie dure schoenen gekocht. Trap er niet in. 
Als iets te mooi is om waar te zijn dan is het dat ook meestal zo. 
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Er is ook een handige website om te kijken of je bent opgelicht; 
https://www.fraudehelpdesk.nl/ 
 
Vraag: Aangifte doen alleen bij oplichting of ook wanneer ik van die whatsappjes krijg? 
Antwoord: Nee alleen aangifte bij oplichting bij bijvoorbeeld die appjes kan je een melding 
doen. 
 
4.Bewoners en participatie, Hanno Canters; wethouder Gemeente Schouwen-Duiveland 
Inwoners participatie is een initiatief vanuit de gemeente. Het doel is hierbij om inwoners te 
betrekken bij processen en besluiten. Inwoners en ondernemers willen invloed op eigen 
leefomgeving. Het is uitdagend om alle verschillende doelgroepen erbij te betrekken. Dit 
maakt het ook complex. Renesse heeft van oudsher de cultuur om als inwoner betrokken te 
zijn. Dit is niet overal het geval.  
Overheidsparticipatie; de overheid participeert in initiatieven van inwoners. De uitdaging 
hierin is de rol van de gemeente als het spannend wordt. (Besluitvorming/zelf organiseren, 
kaders, wet en regelgeving) 
De participatie ladder van boven naar beneden. Zelf organiseren, Meebeslissen, 
Coproductie, Adviseren, Raadplegen 
Hoe werkt die in de prakrijk? 
*Samenwerken en faciliteren Dorpsraad en lokale initiatieven 
*Samenwerken met ondernemersverenigingen en sociaal maatschappelijke partijen 
*Participatie bij visies, beleid en uitvoering 
*Fysiek maar ook digitaal, online gespreksplatform https://denkmee.schouwen-
duiveland.nl/nl-NL/ 
-Actualisatie Strategisch visie “Tij van de toekomst” 
-Evaluatie Lokale inclusie agenda 
-Groenplan 
 
Er zijn geen vragen voor Wethouder Hanno Canters. 
 
Wel gaan we even de aanwezige vertegenwoordigers van de politieke partijen voorstellen: 
Fractievoorzitter SGP Leendert de Bruine  
Fractielid en secretaris LSD Laurance Haack 
Fractievoorzitter LSD Ron Brink 
Fractievoorzitter D66 Jeffrey Doorenmalen 
Secretaris Letty Simons-Zwerus 
Christen Unie Kees Kaan 
 
Allen bedankt voor jullie komst en interesse. 
 
 

https://www.fraudehelpdesk.nl/
https://denkmee.schouwen-duiveland.nl/nl-NL/
https://denkmee.schouwen-duiveland.nl/nl-NL/
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5. Update lopende onderwerpen, bestuursleden Dorpsraad Renesse 
*Actie behoud Victoria Kliniek, Martin Bouwman 
De Dorpsraad Zonnemaire heeft de kar getrokken m.b.t. de actie van het openhouden van 
de Victoria Kliniek. Hiervoor zijn wij hun zeer erkentelijk. Maar we kunnen het tij niet keren 
en alles lijkt er toch op dat deze gaat sluiten. 
 
*Overleg met gemeente m.b.t. B&B’s, Romme Boerkoel 
Het raamwerk rondom het hebben of openen van een B&B wordt herijkt. Wij als dorpsraad 
hebben een dubbel gevoel hierbij. Wij willen vooral aankaarten dat wij hier geen toestanden 
willen zoals in Zoutelande. Er moet een Balans blijven. Wij willen kwaliteit voor ons dorp, 
zeker voor bewoners evenals de toerist. Echter vinden wij ook dat als je zelf woonachtig bent 
hier en je wilt op kleine schaal een graantje kunnen meepikken van het toerisme dat het 
zeker moet kunnen. Gisteren is er een commissievergadering geweest. Waarschijnlijk wordt 
er voor de zomer nog een knoop doorgehakt over passende regels voor het hebben van een 
B&B aan eigen huis. 
 
*Busvervoer, Romme Boerkoel 
Onze regio wordt een proeftuin voor flexibel openbaar vervoer. De concessie die vorige jaar 
uitkwam was zeer ongunstig voor Renesse. We zouden met een aparte buslijn naar de HUB 
van Burgh-Haamstede toe gaan. Ik heb ingesproken in Middelburg, andere Dorpsraden 
gemobiliseerd en de politiek heeft daar goed op gereageerd. Er staat nog niks zwart op wit 
maar we hebben een toezegging dat we op de hoogwaardige vervoerslijn blijven. Deze rijdt 
2 in in het uur op piekmomenten en 1 keer in het uur bij de daluren. Voor het buitengebied 
komt de Flex taxi. Deze moet één uur van tevoren gereserveerd worden maar rijdt tegen 
dezelfde tarieven als de normale openbaarvervoertarieven. Kijk op de website van de 
gemeente voor meer informatie. www.reizendoorzeeland.nl 
 
*Hoogstamfruitbomen, Nicoline Mayer 
Het heeft lang geduurd maar sinds 16 Maart j.l. hebben wij in Renesse eindelijk ook een 
Hoogstam fruitboomgaard ter bevordering van de ecologische biodiversiteit. De eetbare tuin 
van Renesse is gesteund door; Stichting Landschapsbeheer Zeeland, Imkersvereniging 
Schouwen-Duiveland, Gemeente Schouwen-Duiveland en Rotary Club Zierikzee evenals de 
sponsoren; VSB Fonds, Stichting Renesse, Braber Groenvoorziening, Life&Garden, Praxis, 
Bouwpartner en Bouwman Transport zeer erkentelijk voor hun inzet. 
16 Maart was de officiële opening en zijn er 7 laagstam fruitbomen, 8 hoogstam fruitbomen, 
kruiden en bessenstruiken geplant. In de eetbare tuin mag iedereen komen plukken. Ook 
zoeken we vrijwilligers voor het onderhoud.  
Volgende jaar zal er ook een snoeicursus komen voor de vrijwilligers die willen helpen.  
 
 
 

http://www.reizendoorzeeland.nl/
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Vragen/ opmerkingen uit de zaal: 
 
Vraag: Moeten voor de nieuw te realiseren speelkooi de aangeplante fruitbomen van een 
aantal jaar geleden weg?  
Antwoord: Nee, tot nu toe is het zo ingetekend dat er geen bomen weg moeten. Zou dit wel 
het geval zijn dan kunnen deze tot nog toe kleine boompjes eenvoudig worden uitgegraven 
en worden herplant. 
 
*Verwelkomen nieuwe bewoners, Jacqueline Pronk-Wolders 
Eén keer per jaar organiseert Gemeente Schouwen-Duiveland een welkomst avond in het 
gemeentehuis voor alle nieuwe bewoners van de Gemeente. Het bestuur van de Dorpsraad 
Renesse was ook aanwezig om de nieuwe eiland of dorpsbewoner te verwelkomen en om te 
vertellen wat een prachtig mooi stukje Schouwen Renesse is. In het Dorpsplein, het 
dorpsblad wat u ongetwijfeld op uw deurmat heeft gehad doen wij dit ook. Een van onze 
dorpsleden komt bij de nieuwe bewoners langs met welkomst presentje een tasje en een 
sticker om ze een warm welkom toe te wensen. Ook worden ze vaak aan een klein interview 
onderworpen. Zo kennen we elkaar. 
 
*Renesse Compliment, Jacqueline Pronk-Wolders 
Het Renesse compliment is een borrel/broodplank/Trofee en een bedankje voor gewone 
mensen die zich ongewoon mooi en vrijwillig inzetten voor het Dorp en ons dorp niet 
zomaar een Dorp maken, maar een fijne plek om te wonen en samen te zijn.  
De vorige is uitgereikt aan Han Leeuwe en John Willemse die zich ieder jaar inzetten met de 
geluidsinstallatie bij Stroa. Maar ze doen nog veel meer. De volgende plank blijft nog even 
geheim omdat de persoon in kwestie vandaag helaas niet aanwezig is. 
Meld iemand aan die iets moois en iets goeds doet voor medebewoners. 
 
*Voer de bij, Janet Leeuwe 
De voedselbank voor Bijen. Martin verteld dat je je kan aanmelden om zaden te krijgen via 
dhrenesse@zeelandnet.nl Je ontvangt dan zaadjes om in te zaaien. Zo zorgen we voor mooie 
bloemen voor de bij. 
 
*Hoogenboomlaan / Watergat, Martin Bouwman 
Wij zijn van mening dat de Hoogenboomlaan verder loopt dan de Julianahoeve en zullen ons 
er hard voor maken dat het resterende stuk ook in de trend van de rest wordt vernieuwd.  
     
6. Rondvraag; 
Vraag: Waarom is het eerste stuk van de hoogenboomlaan afgesloten voor voetgangers en 
fietsers?  
Antwoord: Reden is de omlegging, er zijn nieuwe paden gemaakt. Het is niet de bedoeling 
dat gasten door de wijk gaan. 
Vraag: Voetpad is te smal bij Camping Schouwen.  

mailto:dhrenesse@zeelandnet.nl
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Antwoord: Helaas niks aan te doen. De gemeente kon de grond niet bemachtigen. 
Vraag: Waarom slaat de kerkklok niet meer om 8:00/12:00/18:00.  
Antwoord: Is volgens aanwezigen verholpen 
Vraag: Ja hoor daar is hij weer; Paardenpoep! Was lang niet meer over gesproken maar 
mocht er weer overlast zijn.  
Antwoord: De ruiter hoort dit binnen 24 uur op te ruimen. Gebeurd dit niet kan je melding 
maken via de Buiten Beter app of geef het door aan de manege. De Dorpsraad kan dit niet 
voor je oplossen dus neem zelf initiatief. 
Vraag: Waarom hebben wij nog geen Glasvezelverbinding?  
Antwoord: Volgens de Voorzitters weten hebben wij nog geen Glasvezel in Renesse maar dit 
word ontkracht door aanwezige in de zaal. Naar schijnt ligt het in de Hoogenboomlaan en de 
Helleweg. Wij zullen er als Dorpraad een naar gaan informeren. 
Vraag: Het beloofde beeld van Dr. Simons. Hoe staan de zaken ervoor?  
Antwoord: Stichting Renesse heeft ons inderdaad behaagd en het beeld mag worden 
gemaakt en geplaatst. Ad Verseput (Stichting Renesse) verteld.  We zijn in gesprek met de 
Zonen van Dr. Simons. Er wordt een kunstenaar gezocht. Als deze keuze is gemaakt kunnen 
we aan de slag. Tijdbestek is onbekend maar het komt eraan. Renesse is één van de laatste 
dorpen die aan de beurt is. 
Vraag: Onderhoud van de straten en wegen, de Bremweg en de Scholderlaan zijn niet 
fatsoenlijk toegankelijk door de vele grote plassen. Het water kan er niet weglopen.  
Antwoord: De voorzitter geeft aan er twee maanden geleden contact over te hebben gehad 
met de Gemeente. Deze gaf aan dat de afwatering inderdaad problematisch is omdat er 
geen kolken zijn. De Dorpsraad gaat er weer met de gemeente over in contact treden. Zelf 
hadden we als idee al grasblokken aangedragen. Wordt vervolgd. 
Vraag: Laone 1 richting verkeer? Is het niet een goed idee het gehele dorp 1 richting verkeer 
te maken?  
Antwoord: Het 1 richting verkeer maken van het gehele dorp is een grote aanpassing. Er zijn 
al vele onderzoeken naar gedaan. Tot nu toe nog niet van toepassing. Stapje bij beetje 
bijvoorbeeld door het parkeerbeleid aan te passen maken we het al veel autoluwer. 
Vraag: Defensie wil boven Renesse gaan oefenen met laagvliegende helikopter, weet de 
Dorpraad als iets concreets of is er enige vorm van actie ondernomen?  
Antwoord: Ja dat klopt echter is er nog niets concreets, geen uren, geen informatie over het 
materieel. Maar er is een gezamenlijke zienswijze ingediend van een grote groep 
vertegenwoordigers waaronder ook de Dorpsraad Renesse. 
Vraag: Hoe staan wij erin dat er geen camerabewaking meer is in het dorp. 
Antwoord: Makkelijk antwoord, wij zijn daar niet gelukkig mee.   
Argument van de gemeente als er geen noodzaak is dan zetten ze er geen neer. 
Wethouder Hanno Canters springt erop in; er zit wet- en regelgeving op cameratoezicht. De 
aanleiding/legitimiteit is weggevallen om in Renesse de camera’s nog in de lucht te hebben.  
De zaal is het niet eens met de argumenten om geen camera toezicht meer te hebben. 
Door de camera’s weg te halen word het weer onveilig. Na een hoop voorvallen van 
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vandalisme worden de camera’s gemist. Maak meldingen dan pas komen we terug op de 
legitimiteit om de camera’s weer terug te hangen 
Opmerking: Inge van de Poort, ex voorzitterzitter OVR. Er was geen budget om de camera’s 
uit te lezen. Dat is de OVR verteld. Daarom zijn de weggehaald. 
Antwoord: Inderdaad zegt Wethouder Canters het is en, en. We zijn opnieuw gaan toetsen 
en hebben toen geconstateerd dat het niet meer legitiem was. 
Vraag: Zendmast brandweercentrale was tijdelijk en behoefde daarom geen vergunning? 
Hoelang is tijdelijk en is er wat bekend over wanneer deze verplaatst wordt? 
Antwoord: De KPN heeft problemen bij de Provincie met het verkrijgen van de vergunning. 
De Provincie moet een Natuur vergunning afgeven. De Dorpsraad zit er achteraan maar kan 
eigenlijk weinig doen behalve onze zorgen over de dekking blijven uitgeven. Meneer Lubbers 
geeft aan dat er een omgevingsvergunning zou zijn aangevraagd voor de Hogezoom 101, 
2.6km vanaf zendmast Duinhoeve, eigenlijk moet het max 2km zijn. Dus dekking blijft een 
punt van zorg.  
Vraag: Vandalisme ook bij het openbare toilet bij het busstation. Deze is dicht door 
vernieling evenals het Ambachtshuis.  
Antwoord: Wethouder; dat slopen en opknappen, alleen camerabewaking is de oplossing 
niet. Er moet gekeken worden naar het publiek wat er getrokken wordt. 
 
7. Sluiting:  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Martin de vergadering. 
 

 
Eerstvolgende bijeenkomst: 18 JUNI 2024 19:30 
In gesprek met de Dorpsraad. Inloop bijeenkomst om met elkaar in gesprek te gaan over 
actuele zaken. 
 
 

 


